

# Expected Outcomes



## Trade & Investment:

Strengthen regional partnerships and enhance Africa's participation in global value chains.



## Knowledge Exchange:

Share best practices and innovative solutions across sectors.



## Sustainability & Resilience:

Encourage sustainable practices and climate resilience strategies.



## Economic Empowerment:

Increase support for youth-led and women-led businesses, contributing to a diverse and resilient economic landscape.



*Dr. Erick Rutto, President of the Kenya National Chamber of Commerce and Industry (KNCCI), was officially handed the mantle by M. Rifat Hisarcıkloğlu, President of TOBB and Chair of the World Chambers Federation (WCF), alongside John W.H. Denton AO, Secretary General of the International Chamber of Commerce (ICC), and Philippe Varin, Chair of the International Chamber of Commerce (ICC).*



For more information



KNCCI Headquarters  
Telkom Plaza, Ralph Bunche Road,  
Nairobi, Kenya  
E: [WCFAfricaSummit2025@kenyachamber.or.ke](mailto:WCFAfricaSummit2025@kenyachamber.or.ke)  
P: +254 203 927 000

ICC Headquarters  
33-43 avenue du Président Wilson,  
75116 Paris, France  
E: [icc@iccwbo.org](mailto:icc@iccwbo.org)  
P: +33 (0)1 49 53 28 28

Welcome to  
**WCF Africa Summit**  
Nairobi | 9-11 April 2025

Africa's Global Future: Integrated,  
Innovative, and Sustainable

#WCFAfrica



## Objective:

The WCF Africa Summit 2025, set to take place at the Kenyatta International Convention Centre (KICC) in Nairobi, aims to catalyze Africa's role in the global economy through trade, investment, and sustainable development under the AfCFTA framework.

The summit emphasizes collaboration between African chambers of commerce, government leaders, and private sector stakeholders to drive local solutions with global reach.

## Thematic Areas



**Economic Integration:**  
Focus on AfCFTA, regional integration, and investment



**Innovation and Sustainability:**  
Green economy, industrialization, and innovation ecosystems



**Inclusivity and Empowerment:**  
Gender inclusivity and youth empowerment initiatives

## Why Participate



### Strategic platform for B2B and B2G networking, knowledge-sharing, and actionable policy discussions



Technology & Innovation



Energy & Natural Resources



Services & Infrastructure



Trade & Retail



Manufacturing & Industrial Development



Agriculture & Agribusiness



Real Estate & Construction



Fashion & Apparel

## Key Summit Activities



**Plenary Sessions:**  
High-level addresses and panel discussions featuring heads of state and industry leaders on AfCFTA, regional trade integration, and sustainable growth.



**Chamber Connect Sessions:**  
Dedicated networking sessions connecting African and international chamber leaders, policymakers, and business executives to share best practices.



**Investor Forums:**  
Pitch sessions for African entrepreneurs to connect with investors.



**Exhibition Zone:**  
Featuring products and innovations from African entrepreneurs and start-ups.



## Résultats attendus



**Commerce et investissement :**  
Renforcer les partenariats régionaux et accroître la participation de l'Afrique aux chaînes de valeur mondiales.



**Échange de connaissances :**  
Partager les meilleures pratiques et les solutions innovantes entre les secteurs.



**Durabilité et résilience :**  
Encourager les pratiques durables et les stratégies de résilience climatique.



**Autonomisation économique :**  
Accroître le soutien aux entreprises dirigées par des jeunes et des femmes, afin de contribuer à un paysage économique diversifié et résilient.



*Erick Rutto, président de la Chambre nationale de commerce et d'industrie du Kenya (KNCCI), s'est vu remettre officiellement le manteau par M. Rifat Hisarcıkloğlu, président de TOBB et président de la Fédération mondiale des chambres de commerce (WCF), aux côtés de John W.H. Denton AO, secrétaire général de la Chambre de commerce internationale (CCI), et de Philippe Varin, président de la Chambre de commerce internationale (CCI).*



### Pour plus d'informations



KNCCI Headquarters  
Telkom Plaza, Ralph Bunche Road,  
Nairobi, Kenya  
E: [WCFAfricaSummit2025@kenyachamber.or.ke](mailto:WCFAfricaSummit2025@kenyachamber.or.ke)  
P: +254 203 927 000

ICC Headquarters  
33-43 avenue du Président Wilson,  
75116 Paris, France  
E: [icc@iccwbo.org](mailto:icc@iccwbo.org)  
P: +33 (0)1 49 53 28 28

Bienvenue à

# WCF Africa Summit

Nairobi, du 9 au 11 avril 2025

L'avenir global de l'Afrique :  
Intégré, innovant et durable

#WCFAfrica



## Objectif :

Le Sommet Afrique 2025 du WCF, qui se tiendra au Kenyatta International Convention Centre (KICC) à Nairobi, vise à catalyser le rôle de l'Afrique dans l'économie mondiale par le biais du commerce, de l'investissement et du développement durable dans le cadre de l'AfCFTA.

Le sommet met l'accent sur la collaboration entre les chambres de commerce africaines, les chefs de gouvernement et les acteurs du secteur privé afin de trouver des solutions locales de portée mondiale.

## Domaines thématiques



**Intégration économique :**  
L'accent est mis sur l'AfCFTA, l'intégration régionale et l'investissement.



**Innovation et durabilité :**  
Économie verte, industrialisation et écosystèmes d'innovation



**Inclusion et autonomisation :**  
Initiatives en faveur de l'intégration des femmes et de l'autonomisation des jeunes

## Pourquoi participer ?



**Plate-forme stratégique pour la mise en réseau B2B et B2G, le partage des connaissances et les discussions politiques concrètes**



Technologie et innovation



Énergie et ressources naturelles



Services et infrastructures



Commerce et distribution



Fabrication et développement industriel



Agriculture et agroalimentaire



Immobilier et construction



Mode et habillement

## Principales activités du sommet



**Sessions plénières :**  
Discours de haut niveau et discussions de groupe avec des chefs d'État et des dirigeants d'entreprises sur l'AfCFTA, l'intégration commerciale régionale et la croissance durable.



**Sessions « Chamber Connect » :**  
Séances de réseautage dédiées à la mise en relation des dirigeants de chambres africaines et internationales, des décideurs politiques et des cadres d'entreprise afin de partager les meilleures pratiques.



**Forums d'investisseurs :**  
Séances de pitch pour les entrepreneurs africains afin de les mettre en contact avec des investisseurs.



**Zone d'exposition :**  
Présentation de produits et d'innovations d'entrepreneurs et de jeunes entreprises africaines.

